
   
Krødsherad kommune  Internt dokument 
Service og administrasjon   
  Dato: 27.10.2022 

 

 Saksnummer: 2022/2112-2 
 
 

  

 
 
 

 
 
Notat  
 
Til: Formannskapet/Kommunestyret 
Kopi: Kommunalsjefer 
Fra: Kommunedirektør 

 
 
Svar på spørsmål stilt i formannskapsmøtet 20.10.22 
 
 
Spørsmål fremmet av representantene fremkommer under med administrasjonens svar i 
kursiv.  
 

Gustav Kalager (AP): 

 

1. Etterlyser info om kvalitetssikring av prisen på opparbeidelse av vei på Strykhøgda. 

Svar: Notat ligger vedlagt 

 

2. Ønsker referat fra møtet med Viken ang. oppstart av regulering av Noresundanlegget. 

Svar: Ligger vedlagt. 

 

3. Ønsker referat fra møtet i skolekomiteen i oktober. 

Svar: Referatet er p.t. ikke ferdigstilt. 

 

4. Hva er status på lovlighetskontrollene? Når kan vi forvente svar fra Statsforvalteren? 

Svar: Vedtakene fra Statsforvalteren ble sendt ut til kommunestyret 26.10.22. 

 

5. Hvilke prosjekter vurderer Bokvalitet i Krødsherad utover fritidsboliger? 
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Svar: Kommuneadministrasjonen har ikke kjennskap til Bokvalitet sine eventuelle 
planer i Krødsherad. 

 

6. Hva er status på arbeidet med rom- og funksjonsprogram for den nye skolen? Ønsker 
mer informasjon. 

Svar: Status på arbeidet med rom- og funksjonsprogram er uendret fra svar på 
spørsmålet stilt i kommunestyret 22.09 

 

7. Er det utlyst en plan- og designkonkurranse? Hvilke rammer er lagt til grunn? Hva er 
størrelsen og motivasjonshonoraret? 

Svar: Det er pr nå ikke utlyst konkurranse, og den er heller ikke klargjort med tydelige 
forutsetninger som nevnt i spørsmålet. 
 

 

8. Hva består forurensningen på Nordekk-tomta i? 

Svar: Rapport ligger vedlagt. Det skal gjennomføres en totalombygging, så dette er et 
underlag dels for å vite hva man kjøper og dels for at entreprenør skal kunne prise HMS 
og miljøtiltak riktig. 

 

9. Ønsker en oversikt over bruk av penger til konsulenter og advokater ifbm. skolesaken 
til nå. Hva har vi brukt av egne ressurser? 

Svar: Dette er en utredning som krever noe tid, og det vil komme svar på spørsmålet til et 
senere møte. 

 

10. Ønsker redegjørelse for utfordringer i forhold til trafikale forhold når det gjelder 
planarbeidet Noresund-anlegget.  

Svar: Dette ble det redegjort for i planavdelingens framlegg i forrige møte. 
Presentasjonen er sendt ut og ligger på kommunens hjemmeside.  
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Vedlegg 
1 Referat møte med Viken Fylkeskommune 
2 Presentasjon VFK 30.09.22 
3 Stedsanalyse Noresund 
4 Rapport Nordekk 
5 Notat - strykhøgda 

 


